
遞交申請表須知 
 

除了現時以紙張形式遞交申請外，申請者亦可選擇經網上途徑遞交申

請並繳付申請費。如在網上成功遞交申請，申請者及/或名列申請表上

的家庭成員毋須再遞交紙本申請表。同時遞交網上申請及紙本申請表

會視作重複申請。如有重複申請（包括網上申請或紙本申請），房委會

將取消所有相關申請，已繳交的費用不會獲得退還，亦不能轉讓。 

 

綠表申請者如選擇參加房委會推出的下一期資助出售單位銷售計劃

（即房委會緊接今期居屋銷售之後但不遲於 2020 年 12 月推出的資助

出售單位銷售計劃），請於是次居屋 2019 的申請表(綠表)的第七部分

選擇同意將其申請轉至下一期房委會資助出售單位銷售計劃。申請表

上的資料會用作核實在下一期房委會資助出售單位銷售計劃的申請資

格和選樓優先次序。  

 

********************************************************************************* 

Note for Submission of Application Form 

 
In addition to the current paper-based submission, applicants may choose to 

submit application and pay the application fee  through online application.  If 

applicants and/or his/her family member(s) listed in the application form have 

successfully submitted online application, please DO NOT submit the 

paper-based application forms again. Submitting both online application and 

paper application form will be considered as duplicate applications . Should 

duplicate applications  (including online application or paper-based application) 

be found, the Housing Authority (HA) will cancel all related applications , and 

application fee paid is non-refundable and non-transferrable under any 

circumstances. 

 

Green Form applicants who would like to join the next HA’s Subsidised Sale 

Flats (SSF) sale exercise (i.e. HA’s SSF sale exercise put up immediately 

following this HOS sale exercise but not later than December 2020) , applicants 

need to indicate their consent in Part VII of the application form (Green Form) 

of HOS 2019 for carrying over their HOS applications to the next SSF sale 

exercise.  Information submitted in the application form will be used to verify 

the eligibility criteria and priority for flats selectio n in the next SSF sale 

exercise.  

 

  


